

(30) P.C. 1986-803, dated April 2, 1986, approving the appointment of Mr. Brian Richard Heidecker of Coronation, Alberta, as Director of the Bank of Canada.—Sessional Paper No. 331-8/4I. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Finance and Economic Affairs*);

(31) P.C. 1986-804, dated April 2, 1986, reappointing Mrs. Margaret (Peggy) Johnson of Surrey, British Columbia, as temporary Member of the National Parole Board.—Sessional Paper No. 331-8/9C. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*);

(32) P.C. 1986-805, dated April 2, 1986, reappointing Mr. Douglas Crosbie of Belleville, Ontario, as temporary Member of the National Parole Board.—Sessional Paper No. 331-8/9D. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*);

(33) P.C. 1986-806, dated April 2, 1986, reappointing Mr. William Hackett of Kingston, Ontario, as temporary Member of the National Parole Board.—Sessional Paper No. 331-8/9E. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*);

(34) P.C. 1986-807, dated April 2, 1986, appointing Mr. J.J. Tennier as Member and Chairman and Mr. D. Bean, Mrs. M. Chartier-Gauvin, Messrs. R. McGarry, W. Riese, L. Barnes, Mrs. I. Craig, Mrs. M. Hynna, Messrs. J. Livingston, B. Leddy, G. Myers and P. Samson as Members of the Advisory Committee on the Public Service Superannuation Act.—Sessional Paper No. 331-8/15. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Government Operations*);

(35) P.C. 1986-808, dated April 2, 1986, approving the appointments of Leslie Murray Little, Q.C., Vancouver, British Columbia and Frederick Eardley Hyndman, Charlottetown, Prince Edward Island as Directors of the Bank of Canada.—Sessional Paper No. 331-8/4H. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Finance and Economic Affairs*);

(36) P.C. 1986-809, dated April 4, 1986, appointing Mr. Lloyd Cornett of Vancouver, British Columbia, as Member of the Fraser River Harbour Commission.—Sessional Paper No. 331-8/12G. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on Transport*); and

(37) P.C. 1986-810, dated April 4, 1986, appointing Ms. Sharon (Sam) Kelley of Saskatoon, Saskatchewan, as Member of the Canada Pension Plan Advisory Committee.—Sessional Paper No. 331-8/6F. (*Pursuant to Standing Order 67(5) referred to the Standing Committee on National Health and Welfare*).

(30) C.P. 1986-803, en date du 2 avril 1986, approuvant la nomination de M. Brian Richard Heidecker, de Coronation (Alberta), à titre d'administrateur de la Banque du Canada.—Document parlementaire n° 331-8/4I. (*Renvoyé au Comité permanent des finances et des affaires économiques conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(31) C.P. 1986-804, en date du 2 avril 1986, nommant de nouveau M<sup>me</sup> Margaret (Peggy) Johnson, de Surrey (Colombie-Britannique), membre temporaire de la Commission nationale des libérations conditionnelles.—Document parlementaire n° 331-8/9C. (*Renvoyé au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(32) C.P. 1986-805, en date du 2 avril 1986, nommant de nouveau M. Douglas Crosbie, de Belleville (Ontario), membre temporaire de la Commission nationale des libérations conditionnelles.—Document parlementaire n° 331-8/9D. (*Renvoyé au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(33) C.P. 1986-806, en date du 2 avril 1986, nommant de nouveau M. William Hackett, de Kingston (Ontario), membre temporaire de la Commission nationale des libérations conditionnelles.—Document parlementaire n° 331-8/9E. (*Renvoyé au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(34) C.P. 1986-807, en date du 2 avril 1986, nommant M. J.J. Tennier, à titre de membre et président et M. D. Bean, M<sup>me</sup> M. Chartier-Gauvin, MM. R. McGarry, W. Riese, L. Barnes, M<sup>me</sup> I. Craig, M<sup>me</sup> M. Hynna, MM. J. Livingston, B. Leddy, G. Myers et P. Samson, à titre de membres du Comité consultatif de la Loi sur la pension de la Fonction publique.—Document parlementaire n° 331-8/15. (*Renvoyé au Comité permanent de l'administration gouvernementale conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(35) C.P. 1986-808, en date du 2 avril 1986, approuvant les nominations de Leslie Murray Little, c.r., Vancouver (Colombie-Britannique) et Frederick Eardley Hyndman, Charlottetown (Île-du-Prince-Édouard), à titre d'administrateur de la Banque du Canada.—Document parlementaire n° 331-8/4H. (*Renvoyé au Comité permanent des finances et des affaires économiques conformément à l'article 67(5) du Règlement*);

(36) C.P. 1986-809, en date du 4 avril 1986, nommant M. Lloyd Cornett, de Vancouver (Colombie-Britannique), membre de la Commission du port de Fraser River.—Document parlementaire n° 331-8/12G. (*Renvoyé au Comité permanent des transports conformément à l'article 67(5) du Règlement*); et

(37) C.P. 1986-810, en date du 4 avril 1986, nommant M<sup>d</sup> Sharon (Sam) Kelley, de Saskatoon (Saskatchewan), membre du comité consultatif du Régime de pensions du Canada.—Document parlementaire n° 331-8/6F. (*Renvoyé au Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social conformément à l'article 67(5) du Règlement*).

By Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council,—Proclamation, dated March 25, 1986, declaring that

Par M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine,—Proclamation, en date du 25 mars 1986, déclarant que